

# ခရစ္စမတ်၏ ခရစ်တော်ကား မည်သူနည်း?။ (ဟေရှာယ ၉:၁-၇)

## Who is Christ of Christmas? (Isaiah 9:1-7)

### နိဒါန်း

ယနေ့ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဘေးအန္တရာယ်များနှင့် ဆိုးကျိုးများစွာဖြင့် ရှုပ်ထွေးနေသောကမ္ဘာကြီးတွင် နေထိုင်ကြပါသည်။ အထူးသဖြင့် စီးပွားရေးတွင် လက်လီလက်ကားရောင်းချမှု၌ ခရစ္စမတ်သည် အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်ရန် (သို့မဟုတ်) ဖြတ်တောက်သည့်အချိန်ကာလဖြစ်သည်။ ခရစ္စမတ်သည် လူများစွာနှင့် ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ ကျန်းမာရေး အကျပ်အတည်းကြားတွင်ပင် မိသားစုနှင့် အတူတူ လက်ဆောင်များဝယ်ယူခြင်းနှင့် စားသောက်ခြင်းအတွက် ကောင်းသောအားလပ်ရက်လည်းဖြစ်သည်။ ခရစ်ယာန်တစ်ဦးအနေဖြင့် ဤပျော်ရွှင်မှုနှင့် အစားအသောက်အားလုံးထက် ခရစ္စမတ်အတွက် တစ်ခုခုရှိပါသလား?။ အကြိမ်များစွာ ပွဲတစ်ခုကို လာသည့်အခါ ဒီပွဲရဲ့ ဇာစ်မြစ်က ဘာလဲဆိုတာ ကိုယ့်ကိုယ်ကို ပြန်မေးရပါမည်။ ဝမ်းနည်းစရာမှာ ကျွန်ုပ်တို့သည် ခရစ္စမတ်စ်ဖြစ်လာခြင်း၏ အဓိပ္ပါယ်နှင့် အရေးပါမှုတို့ကို ဆုံးရှုံးခြင်းကြောင့်ဖြစ်သည်။

ခရစ္စမတ်ကို ဘာကြောင့် ကျင်းပတယ်ဆိုတာ သိဖို့ ခရစ်တော်မပေါ်မီ နှစ်ပေါင်း 740 ကို ပြန်သွားကြပါစို့။ ပရောဖက်ဟေရှာယသည် အခန်းကြီး (၆၆) ခန်းပါရှိသော သူ၏စာအုပ်တွင် ထူးထူးခြားခြား ခရစ်တော်၏ မွေးဖွားခြင်းကို ဟောကိန်းထုတ်ခဲ့ပြီး မွေးဖွားခြင်း၊ သေခြင်း၊ ရှင်ပြန်ထမြောက်ခြင်းနှင့် ဒုတိယကြွလာခြင်းတို့ကို ပြောပြသည်။ အခန်း ၉ တွင် ဤပုဂ္ဂိုလ်၏ သဘာဝနှင့် စရိုက်ကို တစေ့တစောင်း ဖော်ပြထားပါသည်။

အခန်းငယ် ၆ တွင် ပရောဖက်ဟေရှာယ၏ အထူးရည်ရွယ်ချက်တစ်ခုမှာ လူသားတို့အား အထူးကလေး မွေးဖွားပေးခဲ့ကြောင်း ရှင်းရှင်းလင်းလင်းဖော်ပြထားသည်။ ခရစ်တော်သည် ယေရုရှလင်မြို့နှင့် သိမ်မဝေးသော ဗက်လင်မြို့၌ ဖွားမြင်တော်မူကြောင်းကို အခြားပရောဖက်မိကွာထံမှ ကျွန်ုပ်တို့သိရသည်။ ဗက်လင်မြို့၌ အံ့ဩဖွယ်ကောင်းသော နောက်ခံ သမိုင်းနှင့် အနာဂတ်သည် (Mic 5:2) တွင်ရှိသည်။ မွေးဖွားခဲ့တဲ့ ခရစ်တော်ရဲ့ စရိုက်နဲ့ လက္ခဏာကို ဖော်ပြသော စကားလုံး (၅) ခု ရှိပါသည်။

### ၁။ အံ့ဩဖွယ်

ဟေဗြဲဘာသာစကားတွင် “အံ့ဩဖွယ်” ဟူသောစကားလုံးသည် အသံမြင့်သောပုံစံဖြင့်ဖော်ပြပြီး မြင့်မြတ်နက်နဲသောသဘောရှိသည်။ မူရင်းစကားလုံးကို တိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်၏ အံ့ဩစရာအဖြစ် ပြန်ဆိုနိုင်သည့် ခရစ်တော်အကြောင်း သိမြင်ရန် နည်းလမ်း (၃) ခုရှိသည်။

**(က) ခရစ်တော်သည် မွေးဖွားလာပုံအရ အံ့ဩဖွယ်ကောင်းလှသည်**

ဟေရှာယ 7:14 က ဤကလေးကို မည်သို့မွေးဖွားခဲ့သည်ကို ပြောပြသည်။ သာမန်အားဖြင့် အိမ်ထောင်ရေးတွင် လူနှစ်ဦးထိမ်မြားလက်ထပ်ပြီး ဇနီးသည် ကိုယ်ဝန်ရှိပြီးနောက် ကလေးမွေးဖွားလာသည်။ ယောသပ်၏အကူအညီမပါဘဲ အပျိုကညာမာရီသည် ပဋိသန္ဓေယူကာ ကလေးဖွားမြင်ခဲ့သည်။ ဤမွေးဖွားခြင်းသည် အံ့ဩစရာဖြစ်သည်။ လူ့သဘောအရတော့ မဖြစ်နိုင်ပါ။ ဤသည်မှာ မာရီအား သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်တည်းဟူသော သခင်ယေရှုခရစ်နှင့် သူမနှင့်ယောသပ်တို့မှမဟုတ်ဘဲ သူမတစ်ဦးတည်းမှ ဖွားမြင်ရန် ဘုရားသခင်ခွင့်ပြုသည့် တစ်ခုတည်းသော ကိစ္စဖြစ်သည်။ သမ္မာကျမ်းစာတွင် မွေးဖွားခြင်းကိုဖော်ပြရန် အသုံးပြုသည့် စကားလုံးများသည် များသောအားဖြင့် အများကိန်းနှင့်ယောက်ျား (masculine)ကိုသုံးသည်။ Mary ၏ မွေးဖွားခြင်းကိစ္စတွင် ၎င်းသည် အနည်းကိန်းနှင့် မိန်းမ(feminine) ကိုသုံးသည်။ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော် ခရစ်တော်သည် ယောသပ်နှင့် မာရီတို့မှ မွေးဖွားလာပါက လူသားထံမှလာသော မူလအပြစ်ကို ခံရလိမ့်မည်။ ဤကိစ္စတွင် လူသား၏ပါဝင်ပတ်သက်မှုမရှိဘဲ ခရစ်တော်သည် အပြစ်ကင်းစင်ခဲ့သည်။

**(ခ) ခရစ်တော်သည် လူ့ဇာတိခံယူခြင်း၌ အံ့ဩဖွယ်ကောင်းလှသည် (လူသားဖြစ်လာပုံ)**

၁ တိမောသေ ၃:၁၆ တွင် ဘုရားသခင်သည် လူ့ဇာတိ၌ ထင်ရှားပေါ်လွင်ခဲ့ကြောင်း ကျွန်ုပ်တို့အား ပြောပြသည်။ ဘုရားသခင်သည် ဝိညာဉ်တော်ဖြစ်ပြီး အတိုင်းအတာမရှိပေ။ သို့သော် သုံးပါးပေါင်းတစ်ဆူ၏ ဒုတိယလူသည် ကျွန်ုပ်တို့အတွက် အသေခံရန် ဝိညာဉ်တော်အားဖြင့် လူသားအသွင်ဖြင့် ခံယူခဲ့သည်။ ကောင်းကင်ဘုံရှိ ဘုရားသခင်မှ လူသားအဖြစ်သို့ ပြောင်းလဲခြင်းမှာအံ့ဩဖွယ်ဖြစ်ပြီး လူသားတို့က နားလည်ဖို့ရန် အလွန်ပင်နက်ခဲ့သည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ပုဂ္ဂိုလ်ဆိတ်တစ်ကောင်ဖြစ်လာပြီး ပုဂ္ဂိုလ်ဆိတ်အသိုက်အဝန်းတွင် နေထိုင်ရန် စိတ်ကူးကြည့်ပါ။ စကြဝဠာကြီးကို အချုပ်အခြာ ဖန်ဆင်းတော်မူသော ဘုရားသခင်အတွက် ခရစ်တော်သည် သူ့ကိုယ်သူ ကန့်သတ်ထားပြီး ကျွန်ုပ်တို့ကိုယ်စား လက်ဝါးကပ်တိုင်မှာ အသေခံရန် လူဖြစ်လာခဲ့သည်။ John 1:14 တွင် ဘုရားသခင်သည် လူသားဖြစ်ခြင်း၏ လုပ်ငန်းစဉ်တစ်ခုလုံးကို ဖော်ပြသည်။ John 1:17 တွင် ယောဟန်သည် ဤလူကို ကောင်းကင်ဘုံမှလာသော ဘုရားသခင်၏သားတော် ခရစ်တော်၏ လူ့ဇာတိခံယူခြင်းအဖြစ်ကို ဖော်ထုတ်ခဲ့သည်။

**(ဂ) ခရစ်တော်သည် သူ၏နိမ့်ချမှု၌ အံ့ဩဖွယ်ကောင်းလှသည်**

ဘုရင်တစ်ပါး ဤကမ္ဘာမြေသို့ ကြွလာပါက၊ ခမ်းနားကြီးကျယ်ကာ ကျက်သရေရှိပြီး မျှော်လင့်ချက်ကြီးကြီးမားမားရှိသော တော်ဝင်မိသားစုတွင် မွေးဖွားလာမည်ဟု ကျွန်ုပ်တို့ မျှော်လင့်ပါသည်။ သို့သော် ဤမြင်ကွင်းသည် ခရစ်တော်ဖွားမြင်ချိန်၌ ဖြစ်မလာပါ။ ခရစ်တော်သည်

ထိုအရပ်၌ မွေးဖွားခြင်း ရှိ၊ မရှိ သိနိုင်ပြီး အရေးမပါသောမြို့၌ မွေးဖွားခဲ့သည်။ ထိုနေရာတွင် နေထိုင်သူ အများအပြားမရှိသလို ဧည့်သည်များ သို့မဟုတ် တည်းခိုခန်းများလည်း မရှိပါ။ သိုးထိန်းများသာရှိသော နာရေကမြို့တွင် ကြီးပြင်းခဲ့သည်။ ဒီမြို့ငယ်လေးတွေဆီကနေ ဘာကိုမှ မျှော်လင့်မထားဘူး။ အကြီးမြတ်ဆုံးနိမ့်ချမှုမှာ လက်ဝါးကပ်တိုင်၌ နိမ့်ချမှုဖြစ်သည်။ ခရစ်တော်မွေးဖွားလာ၍ အသက်ရှင်နေထိုင်ပြီး ကျွန်ုပ်တို့ကိုယ်စား ရက်စက်ကြမ်းကြုတ်သော ကွပ်မျက်ခြင်းခံရာ လက်ဝါးကပ်တိုင်လမ်းကို လျှောက်လှမ်းခဲ့သည်။ မာရီသည် ဤအရာအလုံးစုံတို့ကို မြင်ပြီး တစ်နေ့တွင် သားဖြစ်သူ ဘာဖြစ်မည်ကို စိတ်နှလုံးထဲတွင် တွေးတောခဲ့ကြောင်း ရှင်လုကာက မှတ်တမ်းတင်ခဲ့သည်။

**၂။ တိုင်ပင်ဘက်**

သူသည် ကျွန်ုပ်တို့အား အကြံဉာဏ်ပေးမည်လော?။

ခရစ်တော်ကြွလာခြင်းသည် လောကီသားတို့အား ရည်ရွယ်ချက်၊ လမ်းညွှန်မှုနှင့် လမ်းပြပေးရန်ဖြစ်သည်။ မူရင်းတွင် 'အကြံဉာဏ်' ဟူသော စကားလုံးသည် လူတို့အား ရည်ရွယ်ချက်၊ အဓိပ္ပာယ်နှင့် အကြံဉာဏ်ပေးသည့်သဘောရှိသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် အတိုင်ပင်ခံလောကတွင် နေထိုင်ကြပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် အဆောက်အအုံကို မည်သို့တည်ဆောက်ရမည်၊ ကုမ္ပဏီတစ်ခုစတင်ရန်၊ မိသားစုနှင့် ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ တိုင်ပင်ဆွေးနွေးမှုများ ပြုလုပ်ရန် အကြံဉာဏ်ရယူကြသည်။ ဤအင်ဂျင်နီယာများ၊ စာရင်းကိုင်များသည် ကျွန်ုပ်တို့၏အသက်တာတွင် ကျွန်ုပ်တို့ကို ကူညီပေးသော တစ်နည်းအားဖြင့် အတိုင်ပင်ခံများဖြစ်သည်။

တစ်နေရာတည်းတွင် အကြံဉာဏ်ပေးသူအဖြစ် အသိပညာ အတတ်ပညာအားလုံးကို တတ်မြောက်ထား သူတစ်ဦးရှိရန်နှင့် ကျွန်ုပ်တို့အား ဘဝအတွက် အကြံဉာဏ်ပေးနိုင်မည့်သူ ရှိနိုင်ပါသလား?။ သမ္မာကျမ်းစာက ယေရှုခရစ်သည် မြင့်မြတ်သောအတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်ဖြစ်သည်ဟု ဆိုထားသည်။ ဟေရှာယ 46:10 တွင် သူ၏အကြံဉာဏ်သည် ထာဝစဉ်တည်မည်ဖြစ်ပြီး၊ နိစ္စထာဝရ၊ သေချာပြီး လုံးဝမှန်ကန်မည်ဟု ကျွန်ုပ်တို့အား ပြောပြသည်။

ဤအတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်ထံမှ အကြံဉာဏ်ကို မည်သို့ရနိုင်မည်နည်း?။ ထာဝရအကြံဉာဏ်ကို သင်မတောင်းမီ ခရစ်တော်ကို သိကျွမ်းရန်နှင့် ယုံကြည်ရန် လိုအပ်သည်။

ဘဝမှာ အရေးကြီးဆုံး ဆုံးမစကားက ငွေရှာတာ၊ ကားဝယ်တာ၊ အိမ်ဆောက်တာ မဟုတ်ဘူး။ ၎င်းသည် ဘဝလမ်းခရီး၌ စစ်မှန်သော ဦးတည်ချက်ဖြစ်သည်။

ဆာလံဆရာက နှုတ်ကပတ်တော်သည် အကျွန်ုပ်ခြေရှေ့မှာ မီးခွက်ဖြစ်၍ အကျွန်ုပ်သွားရာလမ်းအတွက် အလင်းဖြစ်သည် ဟုဆိုသည် (ဆာလံ ၁၁၉:၁၀၅)။ အကြံဉာဏ်၏ရင်းမြစ်တစ်ခုသည် ဘဝလမ်းညွှန်ချက်များကို သိရှိခြင်း၏အခြေခံဖြစ်သည့် ဘုရားသခင်၏နှုတ်ကပတ်တော်ဖြစ်သည်။ ဆာလံ 119:24 က "သက်သေခံတော်မူချက်တို့သည် အကျွန်ုပ်မွေ့လျော်သည်ဟုဖော်ပြသည်။ ဘုရားသခင်ရဲ့ နှုတ်ကပတ်တော်တွေကို ပိုသိလေလေ၊ မှန်ကန်သော ရည်ရွယ်ချက်နှင့် ဘဝလမ်းညွှန်ချက်များတွင် သင့်အား လမ်းညွှန်ရန် ဘုရားသခင်၏ အကြံဉာဏ်ကို သိပါ။

**၃။ တန်ခိုးကြီးသော ဘုရား**

တရုတ်ဘာသာပြန်ဆိုချက်သည် တိကျပြီး ဟေဗြဲစကားအရ- သူသည် တန်ခိုးကြီးရုံသာမက မည်သူမျှ သူ၏တန်ခိုးကို မခံမရပ်နိုင်အောင် သူ၏နည်းလမ်းအားလုံးတွင် အချုပ်အခြာအာဏာနှင့် အနန္တတန်ခိုး ရှင်ဖြစ်သည်။ ဟေဗြဲယခေတ်ကာလတွင် လူတို့သည် နတ်ဘုရားများစွာကို ယုံကြည်ကြသည်။ သင်၏ဘုရားသည် တန်ခိုးကြီးသောဘုရားဖြစ်သည် သမ္မာကျမ်းစာ၏ ဘုရားတစ်ဆူတည်းသာရှိသည်။ ခရစ်တော်သည် ဘုရားသခင်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်ပြီး၊ သူ့အနားတွင် အခြားဘုရားမရှိပါ။ ဤဘုရားသခင်သည် တန်ခိုးကြီး၊ အရာခပ်သိမ်းကိုသိပြီး နေရာတိုင်း၌ရှိတော်မူ၏။ ကျွန်ုပ်တို့၏အသက်ရှင်ခြင်းနှင့် သေခြင်းသည် ကိုယ်တော်၏ သူ့လက်ထဲတွင်ရှိပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏အစမှအဆုံး ဆုံးဖြတ်ပေးသည်။ ဤဘုရားသခင်ကို သိလာသည်နှင့်အမျှ၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် အသက်နှင့်ပတ်သက်သော အမှန်တရားကို သိရှိပြီး ကျွန်ုပ်တို့အား ရည်ရွယ်ချက်နှင့် အဓိပ္ပာယ်၊ မျှော်လင့်ချက်နှင့် ထာဝရငြိမ်းချမ်းမှုကို ပေးသော ဘုရားသခင်ကို သိလာသည်။ သခင်ယေရှုသည် လူသားမျှသာမဟုတ်၊ အနန္တတန်ခိုးရှင် ဘုရားသခင်လည်း ဖြစ်တော်မူသောကြောင့်၊ လက်ဝါးကပ်တိုင်မှာ ရိုက်ခတ်သောအခါ၊ သေခြင်းတရားကို ဖျက်ဆီးပြီး သုံးရက်အကြာတွင် သင်္ချိုင်းတွင်းမှ ထမြောက်ခဲ့သည်။ ဤသည်မှာ နွားစားခွက်ရှိ ကလေးငယ်၏ တန်ခိုး၊ သာမန်ကလေးမဟုတ်၊ သူသည် ကျွန်ုပ်တို့၏အလယ်တွင် ဘုရားသခင်ဖြစ်တော်မူပြီး မြေကြီးပေါ် ရှိ အရာအားလုံးကို အောင်နိုင်သူဖြစ်သည်။

**၄။ ထာဝရအဘ**

ဤစကားစုတွင် အလေးပေးဖော်ပြချက်မှာ ထာဝရ (သို့မဟုတ်) အစနှင့်အဆုံးမရှိသော ထာဝရဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့အားလုံးမှာ အစတစ်ခုရှိပြီး တစ်နေ့မွေးပြီး တစ်နေ့ဒီလောကကနေ ထွက်သွားလိမ့်မည်။ သို့သော် နွားစားခွက်ထဲက သူငယ်ယေရှုခရစ်သည် သူ၏အစမဟုတ်ပဲ သူ၏ လူ့ဇာတိခံယူခြင်းသာဖြစ်သည်။ အစမှအဆုံးမရှိသော ခမည်းတော်ဘုရားသခင်ကဲ့သို့ပင် သူ့တွင် အစအဆုံးရှိသည်။ အာဗြဟံအကြောင်း ခရစ်တော်ကို မေးသောအခါ၊ သခင်က၊ ငါသည် အာဗြဟံမဖြစ်မီ ငါဖြစ်၏ဟု မိန့်တော်မူ၏။ ဤအရာက

သူသည် အာဗြဟံရှေ့၌ ရှိနှင့်ပြီးသော သူ၏ တရားနာသူများကို တုန်လှုပ်စေခဲ့သည်။ တစ်နည်းဆိုရသော် သခင်သည် သူသည် ထာဝရအရှင်ဖြစ်ကြောင်း လူတို့သိရှိနားလည်စေရန်ဖြစ်သည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ဘဝသည် အကန့်အသတ်ရှိသည်။ သို့သော် ဘုရားသခင်သည် အကန့်အသတ်မရှိ၊ သင်သည် ဤဘုရားသခင်ကို သိပြီး ယုံကြည်လက်ခံပါ။ ဤဘုရားသခင်ကို ကိုးစားပြီး သင်၏အပြစ်များကို နောင်တရပါက သင်သည် ထာဝရမျှော်လင့်ချက်ဖြစ်သော ယေရှုခရစ်ကို ရရှိမည်ဖြစ်သည်။ ဤဘုရားသခင်ကို သိရန်၊ ခရစ်တော်သည် မည်သူဖြစ်သနည်း?။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ခရစ်တော်ကို ယုံကြည်လက်ခံ၊ ဝန်ခံပြီး နောင်တရကာ ကျွန်ုပ်တို့၏အသက်တာကို ဘုရားသခင်ထံ အပ်နှံရမည်ဖြစ်သည်။ ၎င်းသည် ကိုယ်တော်ထံ မိမိအသက်တာကို အပ်နှံခြင်းနှင့် ယေရှုခရစ်တော်ဟာ ကျွန်ုပ်တို့ဝိညာဉ်၏ ကယ်တင်ရှင်အဖြစ် အသိအမှတ်ပြုကြောင်းကို ဆိုလိုသည်။

### ၅။ ငြိမ်သက်ခြင်း၏အရှင်

ဟေရှာယသည် ဤအခန်းကိုရေးသောအခါ၊ ဣသရေလသည် အာရှရီတို့၏ခြိမ်းခြောက်မှုကို ခံနေရသည်။ ဟေဇကီမင်းကြီးသည် လွတ်မြောက်ရန် ဘုရားသခင်ထံ ဆုတောင်းခဲ့သည်။ ဘုရားသခင်သည် ဣသရေလလူမျိုးကို ကာကွယ်ခဲ့ပြီး ရန်သူပေါင်း ၁၈၀,၀၀၀ သေဆုံးခဲ့သည်။ ယနေ့ ဣသရေလလူမျိုးသည် မှားယွင်းသောနေရာများတွင် ငြိမ်းချမ်းရေးကို ရှာဖွေနေကြသည်။ မဟာမိတ်များနှင့် နိုင်ငံရေး ချိတ်ဆက်မှုများကြောင့် အရှေ့အလယ်ပိုင်း ကမောက်ကမ ဖြစ်နေဆဲဖြစ်သည်။ သမ္မာကျမ်းစာက ယေရှုသည် ငြိမ်သက်ခြင်း၏ အရှင်ဖြစ်သည်ဟု ဆိုထားသည်။ ငြိမ်းချမ်းရေးသည် ကုလ၊ အမေရိကန် သို့မဟုတ် စူပါပါဝါနိုင်ငံများမှ မဟုတ်ဘဲ ခိုင်မာသည့် ငြိမ်းချမ်းရေး၏ စစ်မှန်သော အရင်းအမြစ်မှာ ယေရှု ဖြစ်သည်။ ငါတို့၏သခင်သည် ငြိမ်သက်ခြင်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ရှင်ယောဟန် ၁၄:၂၇ ၌ မိန့်ဆိုခဲ့သည်။

ဒီနေ့ သင့်ရဲ့ နှလုံးသားထဲမှာ ငြိမ်သက်မှုရှိပါသလား?။ ငွေကြေးအရင်းအနှီးပိုရှိခြင်း၊ ကျော်ကြားမှု၊ ပိုင်ဆိုင်မှုများခြင်း သို့မဟုတ် စွမ်းအားပိုမိုရရှိခြင်းတို့ကြောင့် ငြိမ်းချမ်းရေးသည် ဖြစ်ပေါ်လာခြင်းမဟုတ်ပါ။ မကြာသေးမီက နာမည်ကျော် K-pop အဆိုတော်တစ်ဦးသည် ကိုယ့်ကိုယ်ကို သတ်သေခဲ့ပြီး ကျော်ကြားမှု၊ စွမ်းအားနှင့် ပရိသတ်သန်းပေါင်းများစွာရှိသော်လည်း အများစုမှာ စိတ်ဓာတ်ကျခြင်း၊ စိုးရိမ်ပူပန်ခြင်းနှင့် ကြောက်ရွံ့ခြင်းတို့ကို ခံစားခဲ့ရသည်။ ငြိမ်းချမ်းရေးသည် လောကမှ မဟုတ်ပါ။ မိမိကိုယ်တိုင်မှ မဟုတ်ပါ။ ငြိမ်သက်ခြင်းသည် လူတစ်ဦးထံမှ ဖြစ်သည်- ခရစ်တော်သာလျှင် ငြိမ်းချမ်းခြင်း၏ စမ်းရေဖြစ်သည်။ ဟေရှာယ ၂၆:၃-၄ ထာဝရငြိမ်သက်ခြင်းရှိရန်၊ သင်သည် ယေရှုခရစ်တစ်ပါးတည်းကိုသာ အာရုံစိုက်ရန် လိုအပ်သည်။ ငြိမ်းချမ်းရေးသည် သင့်အား အဘယ်ကြောင့် ရှောင်ဖယ်နေသနည်းဟု သင်တွေးမိပေမည်။ ယေရှုခရစ်ရှိသောအခါ သင်သည် ငြိမ်သက်ခြင်းရှိနိုင်သည်။ ခရစ်တော်တစ်ပါးတည်းသာလျှင် ဤဘဝနှင့် နောင်ဘဝအတွက် ပြီးပြည့်စုံသောငြိမ်သက်ခြင်း၏အရင်းအမြစ်ဖြစ်သည်။ ခရစ်တော်နှင့်အတူ သင်သည်

ကိုယ်ရေးကိုယ်တာနှင့် ကမ္ဘာအနှံ့မငြိမ်မသက်မှုများနှင့် ဒုက္ခများအလယ်တွင် ထာဝရငြိမ်သက်ခြင်းကို ရရှိနိုင်သည်။

**နိဂုံး**

ဤငြိမ်သက်ခြင်းကို သိရန် ခရစ်တော်ထံသို့ လာပါ.....။ ကျွန်ုပ်တို့၏ အပြစ်များအတွက် ကားတိုင်ပေါ်တွင် အသေခံသော သခင်ယေရှုကို ယုံကြည်ပြီး ကျွန်ုပ်တို့အတွက် ပြန်လည်ကြွလာကာ သူနှင့်အတူ ခေါ်ဆောင်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိမှတ်ပါ။

လုကာ 2:10 - မွေးဖွားလာသူ ခရစ်တော်၌ တွေ့ရသော မျှော်လင့်ခြင်း၊ ငြိမ်သက်ခြင်း၊ ရွှင်လန်းဝမ်းမြောက်ခြင်းတို့ကို ကျွန်ုပ်တို့ ရရှိနိုင်သည်။

ကပ်ရောဂါကာလအတွင်း 2022 ခုနှစ် ခရစ္စမတ်သည် အသက်တာသစ်နှင့် လမ်းညွှန်မှုအသစ်ဖြစ်ပါစေ။ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော် သင်သည် ထာဝရအသက်ကို ပေးစွမ်းနိုင်သော ဤခရစ္စမတ်၏ဘုရားသခင်ကို သင်အမှန်တကယ်သိသောကြောင့် ၎င်းသည် ထာဝစဉ်ဖြစ်သည်။ သခင်ယေရှုသည် ဘုရားသခင်ဖြစ်ကြောင်းကို ကယ်တင်ရှင်နှင့် ဘုရားသခင်အဖြစ် သင့်စိတ်နှလုံးသားထဲ၌ ယုံကြည်ပြီး လက်ခံပါက သင်သည် ကယ်တင်ခြင်းသို့ ရောက်နိုင်သည်။ သမ္မာကျမ်းစာက ယောဟန် ၁:၁၂ တွင် ဘုရားသခင်ကို ယုံကြည်ပြီး နာမတော်ကို ပဌနာပြုသူတိုင်း ကယ်တင်ခြင်းသို့ရောက်မည်ဟု ဆိုထားသည်။ သမ္မာကျမ်းစာက "ဖြောင့်မတ်သောသူတို့ကို နောင်တရစေခြင်းငှာ ငါလာသည်မဟုတ်၊ ဆိုးသောသူတို့ကို ခေါ်ခြင်းငှာ ငါလာသည်" ဟုဆိုသည် (လုကာ ၅:၃၂)။

ကျွန်ုပ်တို့အားလုံးသည် မွေးရာပါ အပြစ်သားများဖြစ်ကြပြီး ထာဝရငရဲမီးထဲတွင် အကူအညီမဲ့ မျှော်လင့်ချက်ကင်းမဲ့သောသူများဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် သခင်ယေရှုကို ကျွန်ုပ်တို့၏ဘုရားသခင်အဖြစ် သိမှတ်ခြင်းမရှိပါက၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် အပြစ်များနှင့် လုံးဝ ပြစ်တင်ရှုတ်ချခံရပါသည်။ သခင်ယေရှုက ငါသည် လမ်းခရီး၊ သမ္မာတရားနှင့် အသက်ဖြစ်သည်၊ ငါမှတစ်ပါး အဘယ်သူမျှ ခမည်းတော်ထံသို့ မရောက်ရ ဟုပြောထားသည် (ယော ၁၄:၆)။

သင်သည် ဤခရစ်မတ်တွင် ယေရှုထံသို့ ပြန်လာမည်လား?။ ဆုတောင်းပြီး လုပ်ဆောင်ရမည့် အရာတစ်ခုဖြစ်သည်။ အာမင်။

**Rev. Dr Jack Sin**  
Sovereign Hope Bible-Presbyterian Church  
Singapore